
Szám: IV/1-22/2024. 

                                                   

                            

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: a Tatai Kistérségi Többcélú Társulás Pénzügyi-Ellenőrző Bizottságának  

2024. február 27-én 8.15 órakor – a Tatai Közös Önkormányzati Hivatal (Tata, 

Kossuth tér 1.) dísztermében – megtartott rendkívüli üléséről 

  

Jelen vannak: 

 

a bizottság részéről: 
Simon László, a bizottság elnöke, Kocs Község Polgármestere 

Dr. Maszlavér Petra, a bizottság tagja, Naszály Község Polgármestere 

 

a tagönkormányzatok részéről: 
Michl József, Tata Város Polgármestere 

Makay Tibor, Dunaalmás Község Polgármestere 

 

a Tatai Közös Önkormányzati Hivatal részéről: 

dr. Horváth József jegyző 

dr. Lantai Éva aljegyző 

Fesselné Harsányi Marietta adó- és pénzügyi irodavezető 

Kiss Petra pénzügyi ügyintéző 

Bálint Anita humánszolgáltatási irodavezető 

Ősz Tibor intézményi referens 

Dankó Anikó szervezési ügyintéző 

Rada Gáborné jegyzőkönyvvezető 

 

Meghívottak: 

Németh-Zwickl Nikoletta, a Szociális Alapellátó Intézmény vezetője 

     

Az ülésen a meghívottak közül megjelentek: 
 a mellékelt jelenléti íven szereplők 

 

A Pénzügyi-Ellenőrző Bizottság tagjai részéről az ülésről távol van:  
Cellár József, a bizottság tagja, Szomód Község Polgármestere 

 

 

S i m o n   László, a Pénzügyi-Ellenőrző Bizottság elnöke, Kocs Község Polgármestere 
köszönti a Pénzügyi-Ellenőrző Bizottság ülésére meghívottakat, valamint az ülésen megjelent 

polgármestertársait.  

 

Elmondja, hogy Cellár József bizottsági tag jelezte az ülésről való távolmaradását.  

2 fővel megállapítja a bizottság határozatképességét, majd az ülést megnyitja.  

 

A mai ülésről készült jegyzőkönyv hitelesítésére Naszály Község Polgármestere, dr. Maszlavér 

Petra bizottsági tag kijelölését javasolja. 

 

Szavazásra bocsátja a következő határozati javaslatot:  

 

„A Tatai Kistérségi Többcélú Társulási Tanács Pénzügyi-Ellenőrző Bizottsága a mai 

üléséről készült jegyzőkönyv hitelesítőjének dr. Maszlavér Petrát, Naszály Község 

Polgármesterét megválasztja.”,  
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melyet a bizottság jelenlévő 2 tagja, egyhangú, 2 igen szavazattal elfogad, és az alábbi 

határozatot hozza: 

Tatai Kistérségi Többcélú Társulási Tanács 

Pénzügyi-Ellenőrző Bizottsága 

6/2024. (II.27.) h a t á r o z a t a 

jegyzőkönyv-hitelesítő kijelöléséről 
 

A Tatai Kistérségi Többcélú Társulási Tanács Pénzügyi-Ellenőrző Bizottsága a mai 

üléséről készült jegyzőkönyv hitelesítőjének dr. Maszlavér Petrát, Naszály Község 

Polgármesterét megválasztja.  

 

 

S i m o n   László, a Pénzügyi-Ellenőrző Bizottság elnöke, Kocs Község Polgármestere 
ismerteti a meghívó szerinti napirendi pontokat, majd javasolja azok elfogadását a  

V/1-16/2024. számú meghívóban foglaltak szerint. 

 

A Tatai Kistérségi Többcélú Társulási Tanács Pénzügyi-Ellenőrző Bizottsága jelenlévő 2 tagja, 

egyhangú, 2 igen szavazattal a napirendet elfogadja, és a következő határozatot hozza: 

 

Tatai Kistérségi Többcélú Társulási Tanács 

Pénzügyi-Ellenőrző Bizottsága 

7/2024. (II.27.) h a t á r o z a t a 

a napirendi pont meghatározásáról 
 

A Tatai Kistérségi Többcélú Társulás Pénzügyi-Ellenőrző Bizottsága a jegyzőkönyv 

mellékletét képező IV/1-16/2024. számú meghívón szereplő alábbi témákat tárgyalja: 

 

1. A Tatai Kistérségi Többcélú Társulás 2023. évi költségvetésének módosítása 

Előterjesztő: Michl József, a Társulási Tanács Elnöke 

 Előadó: dr. Horváth József jegyző 

  Fesselné Harsányi Marietta Adó- és pénzügyi iroda vezetője 

  Kiss Petra pénzügyi ügyintéző 

 

2. Tájékoztatás a Szociális Alapellátó Intézmény étkeztetést is tartalmazó 

szolgáltatásainak térítési díj önköltségszámításáról 

Előterjesztő: Michl József társulási elnök 

 Előadó: Fesselné Harsányi Marietta adó- és pénzügyi irodavezető 

 Bálint Anita humánszolgáltatási irodavezető 

 

3. Tájékoztatás a fogászati ügyeleti feladatok ellátásának díjváltozásáról 

Előterjesztő: Michl József társulási elnök 

Előadó: Bálint Anita humánszolgáltatási irodavezető 

 Ősz Tibor intézményi referens 

 

 

1. Napirend 
 

A Tatai Kistérségi Többcélú Társulás 2023. évi költségvetésének módosítása 

Előterjesztő: Michl József, a Társulási Tanács Elnöke 

Előadó:  dr. Horváth József jegyző 

Fesselné Harsányi Marietta Adó- és pénzügyi iroda vezetője 

Kiss Petra pénzügyi ügyintéző 
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S i m o n   László, a Pénzügyi-Ellenőrző Bizottság elnöke, Kocs Község Polgármestere az 

előterjesztés ismertetését követően a fő kérdése az, hogy miért van szükség a 2023. évi 

költségvetés jelenlegi módosítására, illetőleg mi történik akkor, ha ennek elmaradása esetén az 

kerül be a beszámolóba, hogy a Szociális Alapellátó Intézmény esetében nem került kiutalásra 

ez a közel 15 M Ft összegű finanszírozás. 

  

K i s s   Petra pénzügyi ügyintéző a kérdésre elmondja, hogy Tata Város Önkormányzatának 

a 2023. évi költségvetési rendelete utolsó módosításához plusz előirányzatokra volt szüksége a 

teljesítések lekönyvelése érdekében, és ez csak a február 1-jei társulási ülésen elfogadott 

módosítást követően derült ki.   

Elnök Úr észrevételét megerősítve hozzáteszi, hogy költségvetési bevételt nem tudtak növelni, 

ezért a kiadásokat csoportosították át az átadott pénzeszközökről a dologi kiadásokra.  

 

Dr. M a s z l a v é r   Petra, a Pénzügyi-Ellenőrző Bizottság tagja, Naszály Község 

Polgármestere furcsának találja, hogy a dologi kiadásokon belül és a személyi juttatások 

előirányzatán ilyen magas összeg – 14-15 M Ft – maradt.  

 

K i s s   Petra pénzügyi ügyintéző az elhangzottakra reagálva elmondja, az év utolsó 

hónapjaiban az volt a kérés a Szociális Alapellátó Intézmény felé, hogy a lehetőségeihez mérten 

csökkentse vagy állítsa le a dologi kiadásokat. 

 

Dr. M a s z l a v é r   Petra, a Pénzügyi-Ellenőrző Bizottság tagja, Naszály Község 

Polgármestere szerint dicséret illeti az intézményt, hogy ilyen jól tudott gazdálkodni, hiszen a 

dologi kiadások tekintetében 6,5 M Ft-ot spórolt a magas gázárak ellenére is. Kérdése, hogy 

ennek tükrében a 2024. évi költségvetés is átdolgozásra kerül-e. 

 

K i s s   Petra pénzügyi ügyintéző a feltett kérdésre azt a választ adja, hogy a 2024. évi 

költségvetést ez nem érinti, hiszen nem lehet a megmaradt pénzösszegeket átvinni egyik évről 

a másikra.  

Elnök Úr azon kijelentésére, hogy ezért nem volt számukra egyértelmű, hogy miért van szükség 

a jelenlegi rendeletmódosításra, azt a választ adja, hogy mindezt könyveléstechnikai 

szempontok indokolták.  

 

S i m o n   László, a Pénzügyi-Ellenőrző Bizottság elnöke, Kocs Község Polgármestere 

számára az elhangzottak alapján már érthető, hogy Tata Város Önkormányzata beszámolójához 

volt szükséges a módosítás. 

 

F e s s e l n é   Harsányi Marietta adó- és pénzügyi irodavezető elmondja, hogy az 

energiabeszámolók keretében készített egy kimutatást az intézmények áram- és 

gázfelhasználásának alakulásáról. Ez alapján kimutatható, hogy a Szociális Alapellátó 

Intézmény és néhány óvoda tekintetében tudtak megtakarítást elérni.  

 

N é m e t h - Z w i c k l   Nikoletta, a Szociális Alapellátó Intézmény vezetője hozzáteszi, 

hogy az irodákban légkondicionáló berendezéseket szereltek fel, amit az is indokolt, hogy a 

tetőtéri irodákban nyáron közel 40 ℃ van. Ennek köszönhetően – kis irodákról lévén szó – 

télen sokkal kevesebb energiával tudták ezeket a helyiségeket kifűteni, illetve a folyosón 

temperáló fűtést végeztek. Ezen túlmenően a hagyományos izzókat energiatakarékos izzókra 

cserélték, mellyel meglepően sokat tudtak szintén megspórolni. Kezdetben voltak fenntartásaik 

a légkondicionáló berendezések fogyasztása miatt, de igazából azt tudja elmondani, hogy a 

fogyasztásuk csökkent, s már ebben az évben a befektetés összegét is be tudták hozni. 
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F e s s e l n é   Harsányi Marietta adó- és pénzügyi irodavezető megjegyzi az elmondottakhoz 

kapcsolódóan, hogy a költségvetési tervezetet a megemelt árakkal készítették, de nem volt 

szükség az egész összegre. 
 

Michl József, Tata Város Polgármestere, a Társulási Tanács elnöke megérkezik az ülésre. 
 

S i m o n   László, a Pénzügyi-Ellenőrző Bizottság elnöke, Kocs Község Polgármestere 

kérdés, hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja „A Tatai Kistérségi Többcélú Társulás 

2023. évi költségvetés módosításáról” szóló határozati javaslatot, melyet a bizottság jelenlévő 

2 tagja, egyhangú, 2 igen szavazattal elfogad, és a következő határozatot hozza: 

 

Tatai Kistérségi Többcélú Társulási Tanács 

Pénzügyi-Ellenőrző Bizottsága 

8/2024. (II.27.) h a t á r o z a t a 

a Tatai Kistérségi Többcélú Társulás 2023. évi költségvetés módosításáról 

 

A Tatai Kistérségi Többcélú Társulási Tanács Pénzügyi-Ellenőrző Bizottsága javasolja a 

Tanácsnak „A Tatai Kistérségi Többcélú Társulás 2023. évi költségvetés módosításáról” szóló 

határozati javaslat alábbiak szerint történő elfogadását: 

 

A Tatai Kistérségi Többcélú Társulás Tanácsa a társulás 2023. évi költségvetéséről szóló 

3/2023. (II.3.) számú határozatát a következők szerint módosítja: 

 

1. A költségvetés bevételei és kiadásai 
 

A Társulási Tanács 

A) a társulás költségvetési kiadásainak fedezetéül szolgáló 

 

ÖSSZEVONT MÉRLEG BEVÉTELEK FŐÖSSZEGÉT  1.289.093.376 Ft-ban  

Ebből: működési célú bevételek főösszegét   1.288.843.376 Ft-ban 

felhalmozási célú bevételét                                   250.000 Ft-ban 

állapítja meg. 

A bevételek forrásonkénti összetételét IV/1-14/2024. számú előterjesztés 1., 1a., 1.b., 2. 

melléklete szerint fogadja el. 

 

Működési bevételek: 
- B12 Elvonások és befizetések bevételei               1.722 Ft 

- B16 Egyéb működési célú tám. bevétele államháztartáson belülről         909.252.594 Ft 

- B4 Működési bevételek                 272.657.204 Ft 

- B63 Egyéb működési célú átvett pénzeszköz                     0 Ft 

- B8131 Előző évi költségvetési maradvány igénybevétele – működési     106.933.578 Ft 

- B816 Központi irányítószervi támogatás- Működési                           867.755.429 Ft 

- Finanszírozás halmozódás miatti korrekció           -  867.755.429 Ft 

 

Felhalmozási bevételek 

- Egyéb tárgyi eszköz értékesítése               250.000 Ft  

 

B) a társulás költségvetési  

ÖSSZEVONT MÉRLEG KIADÁSI FŐÖSSZEGÉT                     1.289.093.376 Ft-ban 

Ebből: működési kiadások főösszegét                       1.265.440.740 Ft-ban 

felhalmozási kiadások főösszegét                                         23.652.636 Ft-ban 

állapítja meg. 
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A kiadások kiemelt előirányzatok szerinti részletezését a összetételét IV/1-14/2024. számú 

előterjesztés 1., 1a., 1.b., 2.  melléklete tartalmazza. 

 

Működési kiadások 
 - K1 Személyi juttatás           637.872.184 Ft 

 - K2 Szociális hozzájárulási adó          86.179.990 Ft 

 - K3 Dologi kiadások         505.947.343 Ft 

 - K4 Ellátottak pénzbeli juttatása               200.000 Ft 

 - K502 Elvonások és befizetések                   3.444 Ft 

 - K506 Egyéb működési célú támogatások államháztartáson belülre     31.237.779 Ft 

 - K512 Tartalékok              4.000.000 Ft 

 - K915 Központi irányítószervi tám. folyósítása      867.755.429 Ft 

 - Finanszírozás halmozódás miatti korrekció             -   867.755.429 Ft 

 

Felhalmozási kiadások  

- K6 Beruházások            23.652.636 Ft 

 

A társulási kiadások feladatonkénti részletezését az összetételét IV/1-14/2024. számú 

előterjesztés 2., 2.a., 2.b. melléklete tartalmazza. 

 

A költségvetés működési célú egyenlege                   23.402.636 Ft 

     felhalmozási célú egyenlege       - 23.402.636 Ft 

A felhalmozási célú egyenleg hiányát a működési célú egyenleg többletbevétele biztosítja. 

 

 

2. A Társulás által fenntartott intézmények költségvetése 
 

A Társulási Tanács a Tatai Kistérségi Időskorúak Otthona 2023. évi költségvetését és 59 fővel 

teljes munkaidőben foglalkoztatottak engedélyezett létszámát a összetételét IV/1-14/2024. 

számú előterjesztés 3. melléklet szerint, a Szociális Alapellátó Intézmény 2023. évi 

költségvetését és 62 fővel teljes munkaidőben foglalkoztatottak engedélyezett létszámát a 

összetételét IV/1-14/2024. számú előterjesztés 4. melléklet szerint állapítja meg. 

 

 

3. A 2023. évi költségvetés végrehajtásának szabályai 
 

A továbbiakban minden közös feladat finanszírozásához a tagönkormányzatok lakosságszám 

arányában járulnak hozzá. 

 

Határidő: a Társulási Tanács 2024. február 27-i ülése 

Felelős:     Simon László, a bizottság elnöke 

 

 

2. Napirend 
 

Tájékoztatás a Szociális Alapellátó Intézmény étkeztetést is tartalmazó szolgáltatásainak 

térítési díj önköltségszámításáról 

Előterjesztő: Michl József társulási elnök 

Előadó:  Fesselné Harsányi Marietta adó- és pénzügyi irodavezető 

   Bálint Anita humánszolgáltatási irodavezető 
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A napirend tárgyalásánál meghívottként jelen van az ülésen: 

Németh-Zwickl Nikoletta, a Szociális Alapellátó Intézmény vezetője 

 

 

S i m o n   László, a Pénzügyi-Ellenőrző Bizottság elnöke, Kocs Község Polgármestere 

ismerteti az előterjesztést, majd kérdést tesz fel az önköltségszámítás benyújtási határidejét 

illetően.  

 

B á l i n t   Anita humánszolgáltatási irodavezető az önköltségszámítás 2024. április 1-ig 

történő benyújtási határidejével kapcsolatban elmondja, azért került korábban beterjesztésre 

Társulási Tanács elé, mert azt Tata Város Önkormányzata Képviselő-testületének rendeletébe 

is bele kell foglalni, és 30 napos határidőt kell adni az érintetteknek a megismerésre. Így tudják 

április 1-jétől bevezetni a térítési díjakat.  

Naszály község polgármestere kérdésére hozzáteszi, hogy miután az önköltségszámítás csak a 

szociális étkeztetést érinti, ezért azt a kistérségi települések közül csak Dunaszentmiklós 

képviselő-testületének kell még elfogadnia.  

 

S i m o n   László, a Pénzügyi-Ellenőrző Bizottság elnöke, Kocs Község Polgármestere – 

Naszály község polgármestere, dr. Maszlavér Petra felvetése alapján – hozzáfűzi, hogy az 

előterjesztésben csak az a három szolgáltatási forma szerepel, amely térítési díjköteles.  

Elmondja, hogy a költségkimutatás szerint – az önköltséget figyelembe véve – 200 fő szociális 

étkezőt lehet feltételezni. Több a költség, mint amennyi az étkezők száma alapján indokolt 

lenne, a költségvetés részletező tábláiban ugyanis csak 110 ellátott szerepel.  

 

M i c h l    József, a Társulási Tanács Elnöke, Tata Város Polgármestere elmondja, hogy az 

önköltségszámítás 200 fő alapulvételével történt, viszont az elmúlt év alapján valójában az 

látszik, hogy az ellátást igénybe vevők létszáma 110 fő körül alakul. Megjegyzi, ha 200 főről 

lenne szó, az egy főre jutó étkeztetési költség is kevesebb lenne. 

Arról, hogy a szerződésben vállalt kötelezettség hány főre szól, nem rendelkezik információval. 

 

N é m e t h - Z w i c k l   Nikoletta, a Szociális Alapellátó Intézmény vezetője úgy tudja, a 

szerződésben nem határoztak meg létszámot. 

 

S i m o n   László, a Pénzügyi-Ellenőrző Bizottság elnöke, Kocs Község Polgármestere 

további kérdés, hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja „a Szociális Alapellátó Intézmény 

étkeztetést is tartalmazó szolgáltatásainak térítési díj önköltségszámításáról” szóló határozati 

javaslatot, melyet a bizottság jelenlévő 2 tagja, egyhangú, 2 igen szavazattal elfogad, és a 

következő határozatot hozza: 

 

Tatai Kistérségi Többcélú Társulási Tanács 

Pénzügyi-Ellenőrző Bizottsága 

9/2024. (II.27.) h a t á r o z a t a 

a Szociális Alapellátó Intézmény étkeztetést is tartalmazó szolgáltatásainak  

térítési díj önköltségszámításáról 
 

A Tatai Kistérségi Többcélú Társulási Tanács Pénzügyi-Ellenőrző Bizottsága javasolja a 

Tanácsnak „A Szociális Alapellátó Intézmény étkeztetést is tartalmazó szolgáltatásainak térítési 

díj önköltségszámításáról” szóló határozati javaslat alábbiak szerint történő elfogadását: 

 

A Tatai Kistérségi Többcélú Társulás Tanácsa – a IV/1-17/2024. számú előterjesztésben foglalt 

tartalommal – elfogadja a Szociális Alapellátó Intézmény étkeztetést is tartalmazó 

szolgáltatásainak módosított térítési díj önköltségszámítását. 
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Határidő: a Társulási Tanács 2024. február 27-i ülése 

Felelős:     Simon László, a bizottság elnöke 

 

 

 

3. Napirend 
 

Tájékoztatás a fogászati ügyeleti feladatok ellátásának díjváltozásáról 

Előterjesztő: Michl József társulási elnök 

Előadó:  Bálint Anita humánszolgáltatási irodavezető 

   Ősz Tibor intézményi referens 

 

 

S i m o n   László, a Pénzügyi-Ellenőrző Bizottság elnöke, Kocs Község Polgármestere 

ismerteti a napirendi pontot, majd hozzászólásra adja meg a szót. 

 

Dr. M a s z l a v é r   Petra, a Pénzügyi-Ellenőrző Bizottság tagja, Naszály Község 

Polgármestere lakossági visszajelzés alapján hangsúlyozza, hogy a fizetett hozzájárulás 

ellenében a lakosság nem kap minőségi szolgáltatást, azzal több esetben is gond volt. A jelzések 

szerint az ellátás maximum foghúzásból állt, holott a szerződés több, a fogászati ügyelet körébe 

tartozó feladatot nevesít. Megjegyzi, ha egyáltalán fogadják az ügyeletre érkezőket, egyéb ilyen 

ellátást nem végeznek.  

 

M i c h l    József, a Társulási Tanács Elnöke, Tata Város Polgármestere kérése, hogy 

gyűjtsék össze ezeket az észrevételeket, mert azokat nagyon szívesen továbbítja Tatabánya 

város polgármesterének. Megemlíti, hogy korábban a normál ügyelettel kapcsolatban is kaptak 

panaszos bejelentéseket, ezek mind kivizsgálásra kerültek, és súlyos minőségi-magatartásbeli 

problémák esetén szigorú következményekkel jártak. 

 

Dr. M a s z l a v é r   Petra, a Pénzügyi-Ellenőrző Bizottság tagja, Naszály Község 

Polgármestere elmondja, hogy írásos bejelentéssel nem rendelkeznek, de eddig azért nem is 

tartotta olyan fontosnak megemlíteni, mert nem fizettek olyan hatalmas összeget, ezt az emelést 

azonban rendkívül jelentősnek tartja. Véleménye szerint ez komoly plusz kiadást jelent 

mindenkinek, amiért cserébe már elvárható a minőségi szolgáltatás megléte is. 

 

M i c h l    József, a Társulási Tanács Elnöke, Tata Város Polgármestere örömmel felveszi 

a kapcsolatot a Wiszt Dent Kft. tulajdonosával, Wiszt Mártával, akik áprilistól az egész céget 

Környéről Tatára költöztetik.  

Felkéri Bálint Anita irodavezető asszonyt a velük való kapcsolatfelvételre, s annak 

megérdeklődésére, hogy mennyiért vállalnák el a kistérségi lakosság ügyeleti ellátását. 

Úgy gondolja, a tataiaknak is jobb lenne, ha nem kellene Tatabányára járni szükség esetén. 

 

M a k a y   Tibor, Dunaalmás Község Polgármestere megkérdezi, van-e valakinek tudomása 

arról, hogy a tatabányai kistérség elfogadta-e ezt a módosított hozzájárulást. 

 

Dr. M a s z l a v é r   Petra, a Pénzügyi-Ellenőrző Bizottság tagja, Naszály Község 

Polgármestere több tatabányai kistérségi polgármesterrel egyeztetett, s egyelőre ők is 

kiegészítő információkat kérnek az eszközpark amortizációját, a kezelőegységek mellett 

fennmaradó gépek cseréjét illetően, hogy e gépek használata a kistérségi ügyeletben mennyiben 

valósul meg, ezekért miért kell fizetni. 
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S i m o n   László, a Pénzügyi-Ellenőrző Bizottság elnöke, Kocs Község Polgármestere 

szerint használják ezeket a gépeket, kezeléstől függően 10-15 percig egy-egy kezelés során. 

Rövid számítások után elmondja, ha a vármegye több településével is van szerződésük, 270 

ezer fővel számolva a bevételük 45 M Ft körüli összeg lehet éves szinten. Ebből 7 M Ft-ot a 

bérek és a járulékok tesznek ki, így kb. 38 M Ft marad gépbeszerzésre, abból le lehet cserélni 

az egész gépparkot. 

 

M i c h l    József, a Társulási Tanács Elnöke, Tata Város Polgármestere szerint Esztergom 

bizonyára saját maga oldja meg a fogászati ügyeleti ellátás biztosítását. 

 

S i m o n   László, a Pénzügyi-Ellenőrző Bizottság elnöke, Kocs Község Polgármestere 

véleménye szerint, ha kisebb létszámmal, 30 ezer fővel számolnak, akkor kb. évi 40 M Ft 

bevétellel lehet számolni, de ebben az esetben is marad belőle a géppark cseréjére.  

 

Dr. M a s z l a v é r   Petra, a Pénzügyi-Ellenőrző Bizottság tagja, Naszály Község 

Polgármestere mindenképpen jó ötletnek tartja a helyi fogorvosokkal való egyeztetést.  

 

S i m o n   László, a Pénzügyi-Ellenőrző Bizottság elnöke, Kocs Község Polgármestere 

ezzel szintén egyetért, hiszen ezáltal közelebb hoznák az ügyeleti ellátást, és Tata városának 

iparűzési adó bevétele is keletkezne.  

 

M i c h l    József, a Társulási Tanács Elnöke, Tata Város Polgármestere az elhangzottakra 

reagálva elmondja, hogy azt a csekély összeget, ami adóként jelentkezne, természetesen 

visszaadnák a fogorvosoknak. 

Kérdésre hozzáteszi továbbá, hogy a tatai fogászati rendelők a régi rendelőintézetben 

találhatók, de a TOP keretében pályázatot nyújtottak be orvosi rendelő kialakítására, mely 

reményei szerint a Komáromi utcában fog megvalósulni.  

Említést tesz néhány, nehézséget okozó előírásról, mely különbséget tesz a magánrendelések és 

a közfinanszírozott rendelések között. Ilyen például, hogy magánrendelés során ugyanabban a 

rendelőben rendelhetnek egyszerre ketten, s lehetnek délelőtti-délutáni váltásban. A 

közfinanszírozott ellátás keretében mindez nem lehetséges, csak külön helyiségben 

rendelhetnek az orvosok. 

 

S i m o n   László, a Pénzügyi-Ellenőrző Bizottság elnöke, Kocs Község Polgármestere 

szerint valamennyire érthető is ez, hiszen minden páciens más betegséget hordozhat magában. 

 

További kérdés, hozzászólás a napirendi pontra vonatkozóan nem hangzik el, így javasolja, 

hogy kérjenek be ajánlatot a Wiszt Dent Kft.-től, és azok beérkezését követően hozzanak 

döntést a hozzájárulás vállalása tárgyában, tekintettel arra, hogy a díj változását 2024. június  

1-től kezdődően tervezik. 

 

Megállapítja, hogy az ülésen több kérdés, hozzászólás nem hangzik el, megköszöni a részvételt, 

majd az ülést 8.45 órakor befejezettnek nyilvánítja. 

 

K.m.f. 

 

 

                  S i m o n   László                   Dr. Maszlavér Petra 

                   a bizottság tagja                                                      jegyzőkönyv-hitelesítő 


